

回條



本人會出席「香港基督教更新會」2023年9月9日(六) 晚上之 45 週年感恩暨籌款晚宴。

人數：成人/小童 \$450 x _____ 位(3 歲以下小童不佔位 - 免費)

共 \$ _____

姓名 _____ (中文) _____ (英文)

電話 _____ 電郵 _____

所屬工場 _____ (義工填寫)

☐ 本人願意贊助(指定/非指定)更生人士餐位：\$450 x _____ 位，合共 \$ _____

☐ 本人願意贊助(指定/非指定)更生人士餐席：\$5,400 x _____ 席，合共 \$ _____ (12 人/席)

註：*因法例規定，贊助指定更生人士餐位/餐席均不能獲發奉獻收據。如沒有指定更生人士對象，奉獻可獲發退稅收據。

** 請註明被邀請的指定更生人士姓名，以便安排座位。

:

(1) _____ (2) _____ (3) _____ (4) _____

(5) _____ (6) _____ (7) _____ (8) _____

(9) _____ (10) _____ (11) _____

付款方法

☐ 用劃線支票抬頭「香港基督教更新會有限公司」

*請將回條連同支票寄回以下本會地址。

☐ 存入本會匯豐銀行戶口 416-4-010375

*請將回條連同銀行入數紙郵寄/傳真/電郵至本會。

地址：九龍深水埗長沙灣道 137-143 號長利商業大廈 7 字樓

傳真：2725 6478 / 電郵：ksa@ksa.org.hk

由於座位有限，額滿即止，請於 30/6 前回覆。

~~歡迎致電本會 2728 2341 胡小姐查詢~~

Reply Slip



I will attend the 45th Anniversary Thanksgiving and Fundraising Banquet of the Hong Kong Christian Kun Sun Association held on September 9, 2023 (Sat).

No. of participants : Adult /Child \$450 x _____ (Child under 3 years old without occupying a seat is free) Total \$ _____

Name _____ (Full name)

Tel _____ Email _____

Prison served _____ (applicable for volunteer only)

☐ I would like to sponsor (Specified/Non-Specified ex-inmates) individual :

\$450 x _____ total \$ _____

☐ I would like to sponsor (Specified/Non-Specified ex-Inmates) a table : (12 people / table)

\$5,400 x _____ total \$ _____

Remarks: 1) For sponsorship of non-specified ex-inmates (individual/ table), our association will issue an offering receipt to you for tax purpose. 2) No offering receipt will be issued for sponsorship of specified ex-inmates (individual/ table) due to legal requirement.

** Please specify names of specified ex-inmates for seat arrangement.

(1) _____ (2) _____ (3) _____ (4) _____

(5) _____ (6) _____ (7) _____ (8) _____

(9) _____ (10) _____ (11) _____

Payment method

☐ Please send Reply slip and Crossed cheque payable to “The Hong Kong Christian Kun Sun Association Ltd.” by mail.

☐ Deposit into our HSBC A/C 416-4-010375

Please send Reply slip and Bank pay-in-slip to Kun Sun Office.

Address : 7/F., Cheung Lee Commercial Building, 137-143 Cheung Sha Wan Road, Shamshui, Kowloon.

Fax : 2725 6478 / Email : ksa@ksa.org.hk

Seats are limited, please reply on or before 30/6

~~Any enquiries, please call Miss Wu at 2728 2341~~